
Årsmøte - FAU Solvang skole - referat 

Onsdag 16.06.2020 kl.18:30  

Styret: 

  
 

Ca. 12 deltakere – noe varierende 

Saksliste: 

- Sak 68/2020-21 Gjennomgang av årsrapport. 

FAU-leder gikk gjennom årsrapporten. Informasjon om temakveld kan gjerne kopieres fra 

årsrapporten og legges ut på klassenes FB-grupper. Ingen merknader til rapporten. 

 

- Sak 69/2020-21 Oppsett av foreldrekontakter. 

Satt opp i egen liste. En del klasser hvor dette er uavklart. FAU-leder jobber videre med oppsettet 

fremover. 

 

- Sak 70/2020-21 Valg av styre. 

Utstår til høsten når alle klasserepresentantene er klare. 

 

- Sak 71/2020-21 Innsendte saker. 

Ingen innsendte saker. 

 

- Sak 72/2020-21 Eventuelt. 

Skolens uteområder 

Innspill til høstmøte: Initiativ til oppgradering av uteområder, brakker mv. Bør tidlig i dialog med 

skolen mtp. å få satt av budsjettmidler, FAU bør være pådriver. I tillegg til dette vurdere initiativ til en 

foreldredugnad for å vedlikeholde/forbedre uteområdene generelt. 

 

Kunstgressmatten i Vard-hallen skal sannsynligvis fjernes. Det bør ev. undersøkes om noe av denne 

kan benyttes på grusbanen. Kan være reguleringer rundt bruk av slike matter. 



FAU sin konto kan forsøkes bygd opp ved forskjellige arrangementer og aktiviteter etter modell fra 

andre skoler, og FAU kan i så fall i større grad bidra til for eksempel oppgradering av eller 

investeringer i uteområdene. 

 

Trafikkgruppe 

FAU-leder arbeider videre med dette til høsten. Bør være en gruppe som kan arbeide med trygg 

skolevei, hjertesoner mv. 

 

Digitale enheter 

Rutiner for å legge disse igjen på skolen bør være på plass fra første skoledag til høsten, særlig for de 

lavere trinn. FAU-leder tar ny runde med rektor på dette. 


